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Referat, Jernets bestyrelsesmøde den 8.2.2023
06.11.2020

Deltagere: Alf Andersen, Thomas Bill, Jacob Gammelgaard, Finn Richard, Anette Spohr.

1. Hastighedhedsregulering på Garderhøjen
Bestyrelsen har indvilget i kommunens og politiets krav om nedtagning af tavler om 
parkeringsforbud og privat område med den begrundelse, at de to gange er kendt ulovlige. Med 
denne ændring vil Kommunen nu fremsende foreningens ansøgning om trafikregulering til politiet 
til godkendelse.

2. Bænke og badebro
De to bænke ved badebroen (øst – vest vil blive udskiftet til foråret. Foreningens medlemmer vil 
blive opfordret til at deltage i opsætning af badebroen. Alf laver opslag til hjemmesiden.

4. Høring om kystsikring
Bestyrelsen afholdt velbesøgt medlemsmøde den 29. januar 2023 om høringssvar til Stevns 
Kommune vedrørende plan om kystsikring. Omkring 50 personer mødte op og deltog i 
diskussionen. Jacob har udarbejdet høringssvar og indsendt til kommunen inden tidsfristen den 1. 
februar. Høringssvaret lægges ud på hjemmesiden.

5. Fjernelse af gamle ubrugte joller og, surfbrædder
Efter to opslag om fjernelse af joller vil bestyrelsen nu sørger for, at genstandene bliver fjernet. En 
enkelt brugbar jolle vil blive lagt frem ved bådebroen i et par måneder til evt. afhentning og vil 
derefter blive fjernet.

6. Besigtigelse
Bestyrelsen vil foretage besigtigelse af området ved rundgang den 22. april 2023.

7. Henvendelser til bestyrelsen
Bestyrelsen drøftede henvendelse fra medlem på Sneppevej, der gentagne gange har udbedt sig 
begrundelse for fjernelse af bræt ved bom. Bestyrelsen konstaterede, at der er svaret udførligt og 
adskillige gange på henvendelsen, og besluttede ikke at besvare yderlige henvendelser i denne 
sag fra medlemmet.

8. Bom for enden af Sneppevej
Bestyrelsen konstaterer at bommen for enden af Sneppevej ofte er åbnet. Bestyrelsen vil gerne 
indskærpe, at bommen er der for at forhindre uvedkommende færdsel på engarealet og at den 
derfor skal holdes lukket. Bommen skal samtidig ikke være låst fordi redningsvogne og lign, skal 
have adgang til området af hensyn til besøgende og medlemmer, der måtte komme til skade på 
området. Bestyrelsen henstiller derfor til medlemmerne at hjælpe med at holde øje med bommen 
og sørge for, at den er lukket til enhver tid. Bestyrelsen har sidste år foretaget reparation af 
bommen og sikret at den er i duelig stand.

9. Der indkaldes til bestyrelsesmøde efter afholdt besigtigelse den 22.4.
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